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INDKALDELSE TIL GENERALFORSAMLING 2025 
Du indkaldes hermed til TRoA’s Ordinære Generalforsamling 

Lørdag d. 1. marts 2025 kl. 10:00 Godthåbsgade 8A 

BEMÆRK: MEDBRING TELEFON ELLER COMPUTER FOR AT DELTAGE I AFSTEMNING! 

DAGSORDEN 
1. Valg af dirigent og referent. 

Bestyrelsen indstiller Ozzy Askham Jensen fra Bifrost som dirigent og Kåre Torndahl Kjær som 

referent. 

2. Valg af stemmeudvalg (3 personer) 

3. Afstemning om forretningsorden. 

Forslag til forretningsorden er vedlagt i Bilag A. 

4. Bestyrelsens og udvalgenes beretning fremlægges til godkendelse. Udvalgenes beretninger 

gennemgås kun i det omfang, at generalforsamlingen har spørgsmål til disse. 

Beretninger er vedlagt i Bilag B. 

5. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 

Regnskab er vedlagt i bilag C.  

6. Fremlæggelse af budget og forslag til kontingent til godkendelse 

Bestyrelsen forslag til budget er vedlagt i Bilag C. 

Øvrige indkomne forslag til budget er vedlagt i Bilag D. 

Forslag til kontingent er vedlagt i Bilag D. 

7. Indkomne forslag 

Indkomne forslag er vedlagt i Bilag D. 

8. Valg af formand (1) og kasserer (1) 

Christian Nørgaard genopstiller som formand 

Jonathan Bremer genopstiller som kasserer 

9. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer (3-5)  

Kåre Torndahl Kjær, Frederik Strøyer Sørensen, Rikke Nielsen og Daniel Ganshorn Bliss 

genopstiller. 

10. Valg af intern revisor (1) 

Kia Kurtzmann genopstiller. 

11. Valg af Bifrost repræsentanter (3) 

12. Bestyrelsen takker 

13. Eventuelt 

Under generalforsamlingen vil foreningen være vært for lidt let mad og drikke. Efter generalforsamlingen 

afholdes medlemsmøde som man kan vælge at deltage i, hvis man vil diskutere foreningens virke yderligere. 

Vi glæder os meget til at se dig til Generalforsamlingen. 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen  
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BILAG A: FORRETNINGSORDEN 
Forslag til forretningsorden for generalforsamling i rollespilsforeningen TRoA. 

1. DIRIGENT, STEMMEUDVALG OG ORDENSREGLER 

1.1. Dirigenten har ansvar for at sikre at taletiden overholdes, at deltagerne holder sig til emnet der er til 

debat og at stoppe debatten, når nye synspunkter ikke længere fremføres. Desuden kan dirigenten 

udelukke deltagere i mødet hvis reglerne eller god ro og orden ikke overholdes. 

1.2. Alle deltagere har taleret og tildeles ordet i den rækkefølge, som de tegner sig hos dirigenten. Dog 

tildeles 1. gangs talere ordet før 2. gangs talere. Den person som afholder punktet, kan tildeles 

taleret af dirigenten udenfor talerækken og tilsvarende kan dirigenten give kort taletid til folk der 

har opklarende svar på spørgsmål. 

1.3. Taletiden for hver enkel debat er to minutter for førstegangsindlæg og et minut for videre indlæg. 

Dirigenten kan vælge at ændre denne taletid. 

1.4. Stemmeoptælling foretages hovedsageligt ved brug af online-værktøj. 

1.5. Der skal vælges 3 personer til stemmeudvalget, som har ansvaret for at optælle stemmer ved 

afstemning. Når vi anvender det digitale værktøj anvendes en fra stemmeudvalget som observatør. 

1.6. Stiller et medlem af stemmeudvalget op til personvalg erstattes vedkommende med en anden der 

ikke er kandidat i den pågældende afstemning, indtil stemmeudvalgsmedlemmet ikke længere er på 

valg. I prioriteret rækkefølge erstattes med; dirigenten, et medlem af den siddende bestyrelse, 

almindeligt suppleringsvalg. 

1.7. Mistillid kan stilles til dirigenten eller medlemmer af stemmeudvalget på et vilkårligt tidspunkt 

under generalforsamlingen. Stilles mistillid til dirigenten, overtager formanden ledelsen af mødet. 

Derefter taler stiller og modtager (i nævnte rækkefølge) i et minut. Herefter kan 

generalforsamlingen stille spørgsmål til begge. Mistillidsvotum afgøres ved almindeligt flertal og 

bliver der afgivet et mistillidsvotum foretages der suppleringsvalg. I dette kan genvalg ikke finde 

sted. 

1.8. Stilles forslag om suspendering af forretningsordenen som efterfølgende vedtages, lukkes 

generalforsamlingen og formanden er pålagt at indkalde til en ny indenfor en måned.  

2. AFSTEMNING 

2.1. I tilfælde af sidestillede forslag stemmes samtidig om alle forslag i en lukket afstemning hvor alle 

kan stemme på alle de forslag, de kan støtte op omkring. Hvis et eller flere forslag opnår over 

halvdelen af stemmerne, er det forslag valgt, som har opnået flest stemmer. Hvis ingen forslag 

opnår over halvdelen af stemmerne er alle forslag faldet. 

2.2. Samme gælder for sidestillede vedtægtsændringsforslag, blot er grænsen her 2/3 af stemmerne. 

2.3. Det er kun det antal stemmer der er til stede til generalforsamlingen på afstemningstidspunktet der 

er relevante i forhold til om et givent forslag bliver vedtaget eller forkastet eller hvem der bliver valgt 

til tillidsposter. Det er op til stemmeudvalget at vurdere hvornår det er påkrævet at genoptælle 

stemmerne. Det er ikke muligt at stemme med fuldmagt. 

2.4. For forslag noteres stemmetal i referatet.  

2.5. For personvalg noteres stemmetal ikke i referatet. 

2.6. Ved valg hvor stemmelighed medfører, at ingen afgørelse er truffet, træffes afgørelsen ved 

lodtrækning mellem de, med samme stemmetal. Lodtrækning foretages med en passende terning. 
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Bemærk at for forslag vil dette aldrig være påkrævet, da stemmetallet alene angiver om et forslag er 

faldet eller vedtaget jvf. vedtægterne. 

3. FORSLAG OG BUDGET 

3.1. Der kan ikke stilles nye forslag eller vedtægtsændringsforslag på generalforsamlingen. Det er 

derimod muligt at stille ændringsforslag til de eksisterende forslag og vedtægtsændringer, såfremt 

de stadig i væsentlig grad omhandler det samme som det oprindelige forslag. I tvivlsspørgsmål er 

det overladt til dirigenten at vurdere, om der er tale et om et ændringsforslag eller et nyt forslag. 

3.2. Det er muligt at stille ændringsforslag til de på generalforsamlingen præsenterede budgetter, og 

disse skal alle være dirigenten i hænde inden der afstemmes om det samlede budget. Det opfordres 

dog til, at der er foretaget en grundig afdækning af de økonomiske konsekvenser af et forslag inden 

det forelægges generalforsamlingen – såfremt der ikke har været lejlighed til dette anbefales det i 

stedet generalforsamling at bede bestyrelsen om at undersøge og effektuere eventuelle ideer efter 

generalforsamling. 

3.3. Fremgangsmåden er at alle budgetforslag debatteres inden der stemmes om budget. Når alle forslag 

har været debatteret stemmes der om de enkelte forslag et for et og til sidst stemmes om det 

samlede budget med alle de vedtagne ændringsforslag inkluderet. 

3.4. Såfremt flere forslag er gensidigt udelukkende betragtes de som sidestillede og den 

afstemningsprocedure der er beskrevet for disse, benyttes.  

3.5. Det er ikke muligt at stille forslag eller foretage afstemninger under punktet ”Eventuelt”. 

4. PERSONVALG 

4.1. Opstilling til personvalg kan ske indtil afstemningen i det aktuelle personvalg påbegyndes.  

4.2. Ved personvalg må alle opstillede holde en motivationstale der ikke overstiger to minutter i 

varighed. Herefter må generalforsamlingens medlemmer stille spørgsmål til den opstillede omkring 

dennes kandidatur som den opstillede må besvare. Spørgetiden tilstræbes ikke overstige fem 

minutter per opstillet. 

4.3. Det er muligt at stille op til tillidsposter in absentia. Ved opstilling in absentia må et andet medlem 

af generalforsamlingen holde motivationstale for den opstillede efter bedste evne. 

4.4. Hvis der ikke er flere kandidater end poster, betragtes alle opstillede som valgt, medmindre der 

begæres mistillidsafstemning.  

4.5. Ved personvalg har alle stemmeberettigede ret til at stemme på lige så mange kandidater, som der 

er pladser. Man behøver ikke at bruge alle sine stemmer, og man kan ikke stemme på den samme 

person mere end en gang til en given afstemning. 

4.6. Personvalg vil altid være skriftlige, hvis der er kampvalg. 

4.7. Hvis et medlem begærer mistillid til en kandidat ved et personvalg skal der foretages 

mistillidsafstemning. Først taler stiller og modtager (i nævnte rækkefølge) i et minut. Herefter kan 

generalforsamlingen stille spørgsmål til begge. Mistillidsvotum afgøres ved almindeligt flertal.  

Herefter foretages valg på normal vis blandt de tilbageværende kandidater, medmindre der er 

yderligere mistillidsbegæringer. 

Ændringer siden sidste generalforsamling: 

- Stemmeudvalget rolle er ændret til observatører når vi anvender det digitale værktøj.  

- Præciseret at online værktøj ikke anvendes til samtlige afstemninger.  
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BILAG B: BERETNINGER 
Herunder er de enkelte udvalgs årsberetninger samt bestyrelsens beretning. 

BESTYRELSENS BERETNING 

Skrevet af Christian Nørgaard 

Hvis vi prøver at se lidt overordnet på 2024 for foreningen TRoA, så er det meste positivt. Vi afholdte i 

starten af året Nordic Tabletop Showdown, og det var en virkelig stor succes. Der var mange deltagere fra 

nabolande, og turneringerne var godt besøgt. Vi har når I læser dette afholdt endnu en turnering, og det ser 

ud til at være en god tradition vi har startet med tabletop turnerninger i Aalborg i starten af året. Der er tiltag 

for at få flere af vores aktiviteter fremvist, så det bliver spændende at følge fremover. 

For at blive lidt ved tabletop fortsætter den gode trend med at brede spillet ud over flere dage. Vi har 

samtidig fået sat flere skabe op på 2. sal, hvilket burde give bedre forhold for vores medlemmer. Det er et 

stærkt område med masser af aktivitet, hvilket vi er glade for. 

Et andet meget aktivt område er vores liverollespil, som hver måned tiltrækker en masse nye spillere til 

Gistrup krat for at fortælle videre på historien om Nebelheim. Det er altid hyggeligt at høre historier derfra, 

og mon ikke vi kan forvente at byen også fremover vælger at lade kættere og andre skændige folk overleve. Vi 

kan se på medlemstal at vi får flere unge medlemmer og det er ret klart at de kommer gennem Sidste Søndag 

og Aktiv Tirsdag. Det er dejligt at vide at vi også fremover har en bred spredning i alder blandt medlemmer. 

Ligeledes ser det ud til at Tryout er noget vi fortsætter med. Det gør det forhåbentligt lettere for nye 

studerende at komme med i vores forening. En stor tak til de frivillige. 

Som man kan se rundt omkring har vores lokaler fået en masse opgraderinger. Vores værksted er vokset, og 

man kan meget mere end at skære i træ. Det er godt at se flere muligheder bliver taget i brug og brugt af 

medlemmer. Vores rollespilslokaler bliver opgraderet, og jeg tror mange figurspillere er taknemmelige for 

varmepumpen på de kolde dage. Også her har vores frivillige lagt store indsatser. 

Vi fortsætter med at række ud til andre omkring os og lave gode samarbejder. Specielt arrangører og frivillige 

omkring Sidste Søndag og Aktiv Tirsdag lægger en stor indsats her, men vi kan godt bruge flere hænder. Der 

er virkeligt mange der gerne vil lege med os. Vi er fortsat også aktive politisk, både i Aalborg kommune men 

også på landsplan gennem Bifrost, hvor vi forsøger at samle nordjyske interesser. Det betyder at mange 

andre foreninger er meget interesserede i hvad vi mener, og gerne vil høre vores mening. Vi ser det naturligt 

at vi også fremadrettet vil sørge for at komme ud af lokalerne, og blande os med andre. Vi har et ret godt 

rygte. 

Vi afholdte et 35 års jubilæum, der var godt besøgt. Gennem tiden er der sket mange forandringer, nogle af 

dem er positive, mens andre giver lidt bump på vejen. Vi holder fast i mange traditioner, og vi tilføjer nye 

tiltag. Det er ikke alting der er som i de gode gamle dage, men nogle ting er heldigvis også blevet bedre. TRoA 

er fortsat en stærk forening, med masser af medlemmer, stærk økonomi, masser af aktiviteter, og et godt 

fællesskab både for nye og gamle. 

BORDROLLESPIL 

Skrevet af Sebastian Larsen, Ditte Filskov og Emil Thorngren 

Ikke indleveret ved første indkaldelse. 

BRÆTSPILSUDVALGET 

Skrevet af Jakob Kannegaard 

Året 2024 er gået og det er gået godt for brætspilsudvalget. Vi har gennemført 10 brætspil cafeer. Vi havde 

planlagt 11 men 10 gennemførte cafeer er ganske indenfor målskiven. Derudover satte vi et mål om at lave 
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brætspil cafeerne på en måde hvor vi hovedsageligt forsøgte at finde deltager ibland TRoAs egne 

medlemmer. Her må vi erkende at vi har fejlet, da vi for det meste oplever at over halvdelen af vores 

deltagere ikke er medlem af TRoA. Noget vi naturligvis prøver at rette op på ved at nudge folk imod et 

medlemskab. Vi brugte i årets løb vores budget på et større brætspil samt mindre ekstra dele til spil vi 

allerede har i klubben for at muliggøre flere spillere i forbindelse med enkelte offentligt åbne spil. derudover 

har vi haft mindre drifts udgifter i form af kaffe og chips til de enkelte cafeer alt efter deltagerantal. I forhold 

til spil indkøb har det været et mindre delmål at få folk uden for udvalget til at fremsige ønsker til brætspil 

som vi kan indkøbe med henblik på at der bliver skabt aktiviteter omkring brætspil uden det direkte er 

brætspils udvalget der står for det. Det koncept er der først rigtig nogen der har bidt på i udgangen af 2024. 

Men vi håber at det bliver en større ting i 2025. Vi forventer flere indkøb af brætspil i 2025. Vi forventer at 

afholde 11 brætspil cafeer i 2025. Vi har et håb om at udvide udvalget fra en person til mere end en person.  

Hermed vil jeg afslutte vores årsberetning og slutte af med at sige at jeg glæder mig til at se så mange af jer i 

løbet af året som det er muligt. 

FESTUDVALGET 

Skrevet af Morten Baagøe 

Ikke indleveret ved første indkaldelse. 

IT-UDVALGET 

Skrevet af Kåre Torndahl Kjær 

IT-udvalgets beretning kan stort set skrives år for år som den samme, og i år er det det samme der tilfældet.  

Vi har stadigvæk fokus på jotform er det rette værktøj fordi det er en stor udgift men efter at kigge lidt rundt 

omkring har vi ikke fundet bedre værktøjer til en rimelig pris. 

Vi har langt om længe fået startet op med at kigge på hjemmesiden så den kan blive lidt mere moderne. Vi 

har også en ide om, at vi gerne vil dele den i en ekstern del der kan fungere som ”visitkort” og information til 

folk udefra og en intern del der kan fungere som sted at søge information og få overblik som medlem. Lige nu 

kigger Rikke og Daniel fra bestyrelsen på at lave et udkast.  

Afslutningsvis som sædvanlig er hermed en opfordring til at bruge de ydelser vi stiller til rådighed – både 

som medlem men særdeleshed også som aktiv. Formålet med IT-udvalget er at sikre, at hvis man har brug 

for en række ydelser, så skal man ikke selv have kompetencer men kan henvende sig til os. Det drejer sig om: 

- Hjemmeside til et arrangement eller projekt – vi kan hjælpe med den tekniske opsætning, du skal 

bare komme med indholdet. 

- Tilmeldingsformular til et arrangement – vi kan sætte det op eller give dig adgang til selv at sætte det 

op. 

- Maillister – alle udvalg har en mailliste som de løbende skal vedligeholde – skriv til IT-udvalget, så 

tilføjer eller fjerner vi de folk som I har behov for. Vi kan også oprette nye maillister til diverse 

formål. 

- Andet, som har at gøre med hjemmeside og mails – tag fat i os og vi kan enten hjælpe eller dirigere 

jer i den retning hvor I kan få hjælp. 

- Adgang til at rette tekster, poste nyheder eller lignende på troa.dk – tag fat i os, så giver vi dig 

adgang. 

Vi kan som altid nås på webmaster@troa.dk. 

CAFEUDVALGET 

Skrevet af Peter Ganshorn Bliss 
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I 2024 var vi med til Nordic Tabletop Showdown med cafeen, hvilket viste sig at være en ganske 

indbringende omgang, hvor vi reelt set omsatte for i omegnen af 8% af vores årlige totale varesalg. 

Vi har set os nødsaget til at igen sætte prisen op på vores chokolade varer, da råvareprisen på chokolade 

stadig stiger og dermed presser vores indkøbspriser op, derfor kigger vi på om der er muligheder for at få en 

fastprisaftale med Martin Klemmensens arbejde, så prisen ikke skal stige igen. 

Ellers har det været et år, hvor det har været en smule svært at helt forudset medlemmernes indkøbsmønstre 

på enkelte drikkevarer i 1½ liters kategorien, hvorfor der har været lidt mere svind end normalt i form af 

dato varer. 

Udvalget består stadig af de samme 3 medlemmer og vi ser frem til et 2025, hvor vi også deltager til Nordic 

Tabletop Showdown, nu med et mere tilpasset sortiment, så vi kan forøge salget endnu mere. 

FINVÆRKSTED 

Skrevet af Kia Kurtzmann Charlotte Muhlig Andersen 

Vi er stort set færdig med finværkstedet og det er allerede taget i brug. Det bliver benyttet fast om torsdagen 

til syning og Aktiv Tirsdag bruger det også flittigt til læderarbejde. Vi opfordrer alle medlemmer med 

interesse til at benytte lokalet eller kigge forbi de dage der allerede er aktiviteter. 

Vi er så heldige at have fået doneret både en væv og en spinderok ganske gratis, som vil blive en del af 

aktiviteterne i det kommende år. 

Vi vil dog gerne komme med en opfordring til, at de folk som benytter vasken i lokalet til rengøring af pensler 

og andet også husker at gøre vask og bord rent, så det bliver ved med at være pænt. Det er ikke 

finværkstedets udvalgs opgave at gøre rent efter medlemmerne. 

Der er allerede mange workshop på tegnebrættet for 2025, mere vil blive meldt ud løbende.  

Til sidst vil vi gerne sende en stor tak til Thomas Holm for alle hans gode råd og vejledning ifm. den 

nyerhvervede væv. 

PROJEKT: X-WING 

Skrevet af Karsten Rasmussen 

Året 2024 startede Vi med afholdelse af turnering i X-wing Miniatures Game i forbindelse med Nordic Table-

Top Showdown afholdes årets første Q-turnering, Q1, hvor undertegnede stod som TO på Lørdagens 

arrangement, mens Event-coordinator Thorbjørn Nielsen stod for Aces High Eventet om Søndagen. 

Januar: Nordic Table-Top Showdown – Q1 8 deltagere / Aces High 7 deltagere 

Februar: Hotshot Event - FEB24 (AMG) 4 deltagere 

Marts: Hotshot Event - MAR24 (AMG) 3 deltagere 

April: Hotshot Event - APR24 (AMG) 4 deltagere 

Maj: Hotshot Event - MAJ24 (AMG) 3 deltagere 

Juni: Hotshot Event - JUN24 (AMG) 4 deltagere 

Juli: Hotshot Event - JUL24 (AMG) 5 deltagere 

August: Hotshot Event - AUG24 (AMG) – Aflyst (KUN 1 tilmeldt) 

September: Hotshot Event - SEP24 (XWA)  6 deltagere 
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Oktober: Hotshot Event - OKT24 (XWA) 4 deltagere 

November: Hotshot Event - NOV24 (XWA) 2 deltagere (bedst ud af 3 kampe) 

December: ACES HIGH Event – DEC24 4 deltagere 

I løbet af året er der afholdt workshops og Battle of Yavin-arrangementer og træningsarrangementer i 

gruppen. 

Siden Covid-19 har X-wing miljøet været præget af skift fra en version til en anden – først fra 2.0 til 2.5, så en 

ændring i point systemet, og en overgang til points cost for skibe, der så var forsynet med load-out.  

Så fik man overgangen fra Fantasy Flight Games (FFG) til Atomic Mass Games (AMG) og spillet tog en 

drejning fra et skirmish spil med rumskibe til et mere missionsbaseret turnerings-spil.  

Man man sige, at man i miljøet har lidt under de mange ændringer, der hver gang de fandt sted resulterede i 

et fald i deltagere.  

Vi har i 2024 haft et forholdsvist lavt, men konstant deltager antal, men måtte dog aflyse i August måned, da 

AMG meldte ud, at spillet ikke ville fortsætte med understøtte spillene Armada og X-wing, og ikke længere 

ville fortsætte med at udvikle på spillene. 

I september udsendte de som et lille plaster på såret de kort og skibe til download til TIE Phantom og Alpha-

class Starwing, der havde været tænkt, som den næste Wave af udgivelser. 

Miljøet i Danmark var faktisk på vej tilbage, og en større deltagelse var langsomt begyndt til de fælles 

arrangementer i form af de kvartårlige Q-turneringer, som Vi i TRoA har været med til at støtte. 

Udmeldingen fra AMG gav igen et fald, men det internationale miljø fortsætter, hvor en gruppe af arrangører 

fra blandt andet USA fortsætter med at holde spillet i live. Gruppen kaldes X-Wing Alliange (XWA). 

Den sidste Grand Tournaments i X-wing under AMG afvikles, således i Marts 2025.  

I Danmark har Vi fået 2 Grand Tournament sæts: Det ene anvendes til Nordic Table-Top Showdown 2025. 

Det andet anvendes til Sci-fi Con i Randers 2025. 

I TRoAs Project: X-wing har Vi valgt at støtte op om det nationale samarbejde, som Vi har deltaget i siden 

starten med initiativ af Thorbjørn Nielsen fra Aros X-wing.  

Ligeledes bakker Vi op om XWA-initiativet, så Vi kan bidrage til, at X-wing ikke bliver fortid, men for en 

positiv fremtid i spilmiljøet. 

Takket være sponsorer, så har Vi midler til fortsat at understøtte arrangementer med præmier og tiltag, så 

det agter Vi at fortsætte med i 2025, hvor Vi agter at holde fast i vores månedlige turneringer i TRoA. 

SIDSTE SØNDAG 

Skrevet af Steffen Kanstrup 

Ikke indleveret ved første indkaldelse. 

SOMMERLEJR 

Skrevet af Per Frederiksen 

Ikke indleveret ved første indkaldelse. 

TABLETOP-UDVALGET 
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Skrevet af Henrik Damgaard Nielsen 

Kære medlemmer 

2024 har været et fantastisk år for TRoAs Tabletop-afdeling! Vi har oplevet stor deltagelse og engagement fra 

jer alle, og vores aktiviteter har summet af liv hele året. 

AKTIVITETER OG VÆKST 
2. sal har været i brug næsten hver eneste dag, og vi har haft en markant tilgang af nye spillere. Tabletop-

afdelingen vokser, og interessen for vores mange forskellige spil fortsætter med at stige. 

Selvom opdateringer og nye udgaver af flere spil midlertidigt har dæmpet aktiviteten på turneringsfronten, 

ser vi frem til 2025, hvor vi forventer en kraftig opblomstring af turneringer. 

NORDIC TABLETOP SHOWDOWN 
En af årets største begivenheder var uden tvivl det første Nordic Tabletop Showdown, som vi afholdt i januar. 

Over 270 spillere og flere hundrede nysgerrige gæster lagde vejen forbi. Arrangementet var en kæmpe succes, 

selvom vi måtte notere os et mindre underskud. Det giver os dog værdifuld erfaring til kommende events, og 

vi glæder os allerede til at bygge videre på denne tradition. 

UDVALGET OG NYE KRÆFTER 
Vi har haft nogle ændringer i udvalget i løbet af året. Emil Nadal har valgt at træde ud af udvalget. Vi takker 

Emil for hans store engagement og glæder os over, at han fortsætter sin passion for spil som en aktiv del af 

TRoA. 

Til gengæld har vi budt velkommen til to nye medlemmer i udvalget: Kasper Torp Christensen og Nicolaj 

Mortensen, som allerede har bidraget med masser af energi og gode idéer. 

SKABSPROJEKTET PÅ 2. SAL 
I år er skabsprojektet blevet afsluttet med udvalgets indsats. Skabene på 2. sal er færdigbyggede, og de fleste 

er allerede lejet ud. Selvom den nye reol endnu ikke er blevet opsat, er projektet økonomisk afsluttet. Dette 

giver os nu ro til at fokusere på andre tiltag. 

FREMTIDEN – 2025 
Vi går ind i 2025 med store forventninger til væksten i vores Tabletop-afdeling. Vi vil arbejde for bedre 

kommunikation og højere involvering af jer spillere, så vi kan skabe endnu flere aktiviteter og 

arrangementer, der matcher jeres ønsker. 

Med flere nye spiludgaver på markedet ser vi frem til en sæson fyldt med spændende turneringer og nye 

muligheder for at samle vores fantastiske fællesskab. 

Tak for jeres støtte, engagement og spilleglæde i 2024. Vi glæder os til at gøre 2025 endnu bedre sammen 

med jer! 

TROA MARKED 

Skrevet af Martin Brassøe 

Ikke indleveret ved første indkaldelse. 

TROA NEWS 

Skrevet af Charlotte Muhlig Andersen 

TRoA News har været meget stille igen det sidste år. Der har været meget andet der har fyldt for udvalgets 

medlemmer og vi har prioriteret disse ting højere. Vi har ikke opgivet TRoA News, men aktiviteten er som 
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altid også afhængig af medlemmerne i TRoA og deres interesse for at støtte op om projektet. Vi ser frem til et 

år, hvor TRoA News forhåbentligt endelig kommer på banen igen. 

UNGDOMSUDVALG 

Skrevet af Valdemar Lunddal Jensen 

I 2024 har vi afholdt aktiv tirsdag hver uge med undtagelse af sommer- og juleferien. Her har vi set et 

deltagerantal, der svarer til sidste år, med 20-25 deltagere de fleste aktivtirsdage. 

I form af, at fin-værkstedet er kommet til, er vi begyndt at udbyde at deltagerne kan lave et raflebægere og en 

terningebeholder, hvilket der er en håndfuld der har været virkelig glade for. 

Vi har holdt to LAN-parties, hvoraf vi synes der er for få deltagere om sommeren, så vi har ambitioner om at 

holde det i foråret i stedet for. 

I efteråret afholdt vi et live-rollespil, noget vi har tænkt os at fortsætte med, samt at lægge mere energi i at 

det kommer ud til de unge medlemmer af foreningen. 

Der er også flere af deltagerne der afholder deres egne rollespil, hvilket vi synes er fantastisk, da vi bestræber 

os på at deltagerne til aktiv tirsdag også skal deltage i de andre aktiviteter der er i TRoA. 

Derudover er vi også superglade for at der er så mange der hjælper til til aktiv tirsdag, om det er at spille et 

brætspil med deltagerne eller holde rollespil for dem, så skal alle dem der hjælper til vide at deres hjælp er 

meget værdsat. 

Da det ikke er gratis at tilbyde det vi har lavet med fin-værkstedet, har vi valgt at opjustere vores budget for 

2025, derudover har vi også opjusteret lidt indenfor npc- og arrangør-forplejning grundet prisstigninger. 

VINTERLEJR 

Skrevet af Bo Karlsen  

Ikke indleveret ved første indkaldelse. 

VÆRKSTEDSUDVALGET 

Skrevet af Kasper Lundqvist Johannessen 

2024 har været et aktivt år i værkstedsudvalget. 

Ole Risgaard trådte ud af bestyrelsen, og Frederik Strøyer er herefter blevet valgt ind, og påtaget sig posten 

som værkstedsansvarlig. 

Samtidig har vi fået flere almindelige medlemmer, og er begyndt på uddeling af specialiseret driftsområder. 

Midt 2024 blev Kasper Johannessen valgt som ny formand for udvalget, og Thomas Holm valgt til vores 

laserskærer specialist, samt vi anmodede om, at laserskæreren skulle blive en officiel del af 

værkstedsudvalgets ansvarsområde. Meget af arbejdet for posterne er gået til indsamling af information og at 

skabe fremtidige rammer for udvalgets gøren og drift, bl.a. En opdateret ORAM for udvalget, og 

dokumentation på vores laserskærer. 

Af nyerhverelser kan nævnes at rullebordet i kælderen har fået nye hjul, at der blev opstillet en malebås til 

sprayarbejde, og senest er der installeret cykloner på værktøjet, der opsamler savsmuldet direkte under 

arbejde. Fremtidsplanerne går på at følge op på evt. Hængepartier fra tidligere år, oprydning og udsmidning 

af overflødigt materiel, samt at få lavet en dokument til internt i udvalget, der beskriver udvalgets arbejde, 

drift og individuelle medlemmers ansvar. 
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BILAG C: REGNSKAB OG BUDGETTER 

KASSERERENS BERETNING 

Tilgår ved 2. indkaldelse. 
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REGNSKAB TROA 2024 

Tilgår ved 2. indkaldelse. 

REVISIONSPÅTEGNING 
Tilgår ved 2. indkaldelse. 
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BESTYRELSEN BUDGETFORSLAG FOR TROA 2025 

Tilgår ved 2. indkaldelse. 
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BILAG D: FORSLAG 
Forslag er opdelt i fire kategorier; kontingentforslag, budgetforslag, vedtægtsændringsforslag og øvrige 

forslag. 

Forslag som er sidestillede – dvs. hvis et forslag går igennem falder de øvrige automatisk – er udover et 

nummer forsynet med bogstaver, hvor de mest yderliggående forslag har de bogstaver, som kommer først i 

alfabetet. Det betyder, at stemmerækkefølgen for forslag følger alfabetet for disse forslag. 

Se i øvrigt forretningsordenen for nærmere information om hvordan forslag – herunder sidestillede forslag -

håndteres. 

Kontingentforslag 

Kontingentforslag er forslag til foreningens kontingent. 

FORSLAG K-1: UÆNDRET KONTINGENT  

FORSLAG 
Ingen kontingentændringer. 

Senior (over 24 år): 900 DKK om året 

Ung (18-24 år): 600 DKK om året 

Junior (under 18 år): 500 DKK om året 

TRoAs Venner (vennemedlemsskab, giver ikke ret til at bruge lokalerne): 200 DKK om året 

Forældre (Kræver et barn der er medlem med et juniorkontingent): 200 DKK om året 

Pensionist og Førtidspensionist (forudsætter man er pensionist eller førtidspensionist): 600 DKK om året  

MOTIVATION 
Bestyrelsen foreslår, at vi fastholder de nuværende kontingentsatser. Selvom der har været generelle 

prisstigninger i samfundet har vi formået at holde omkostninger kontra indtægter således, at vi kan fast 

holde vores eksisterende kontingent. 

FORSLAGSSTILLER 
Bestyrelsen 

Budgetforslag 

Budgetforslag er forslag til foreningens virke som har økonomiske konsekvenser og som ikke er inkluderet i 

bestyrelsens budgetforslag. 

Der er ingen forslag klar til første udsendelse. 

Vedtægtsændringsforslag 

Vedtægtsændringsforslag er forslag, der kræver ændringer i foreningens vedtægter. Bemærk at sådanne 

forslag kræver 2/3 flertal ud af de totalt fremmødte stemmer. 
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FORSLAG V-1: FJERNELSE AF PUNKT ”EVENTUELT” PÅ DAGSORDENEN PÅ 

GENERALFORSAMLINGEN  

FORSLAG 
§ 8 ændres fra: 

Stk. 1: Dagsorden for den ordinære generalforsamling skal indeholde følgende punkter: 

• Valg af dirigent og referent. 

• Valg af stemmeudvalg 

• Bestyrelsens beretning fremlægges til godkendelse 

• Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 

• Fremlæggelse af budget og forslag til kontingent til godkendelse 

• Indkomne forslag 

• Valg af formand og kasserer 

• Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer 

• Valg af intern revisor 

• Valg af delegerede til Landsforeningen 

• Eventuelt 

Til: 

Stk. 1: Dagsorden for den ordinære generalforsamling skal indeholde følgende punkter: 

• Valg af dirigent og referent. 

• Valg af stemmeudvalg 

• Bestyrelsens beretning fremlægges til godkendelse 

• Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 

• Fremlæggelse af budget og forslag til kontingent til godkendelse 

• Indkomne forslag 

• Valg af formand og kasserer 

• Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer 

• Valg af intern revisor 

• Valg af delegerede til Landsforeningen 

MOTIVATION 
For at sikre at alle deltagere til generalforsamling kan deltage kvalificeret, er det nødvendigt at de emner der 

behandles, er gennemarbejdet og præsenteret ordentligt. Ydermere er det vigtigt, at emnerne er præsenteret 

på forhånd, så deltagerne inden generalforsamling kan gøre sig nogle tanker og også kan benytte listen over 

forslag til at beslutte, om det reelt set er relevant for dem at deltage på denne generalforsamling eller ej. 

Det har vi i mange år understøttet ved i forretningsordenen at præcisere, at punktet ”Eventuelt” ikke kan 

bruges til at fremsætte beslutninger eller foretage afstemninger. Det har kvalificeret den demokratiske debat 

til generalforsamling. 
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Punkt ”eventuelt” har derfor også ændret sig til at blive en talerstol for emner som enkelte ”synes er relevant 

at vende” men hvor de fleste emner for flertallet af deltagerne opleves som irrelevant – reklamer for 

arrangementer og aktiviteter, eller en kommentar på generalforsamlingen der lige har været, som reelt set 

kun opleves som interessant for en mindre gruppe. Der har sjældne gange været længere diskussioner, men 

fordi de ofte kommer af emner som ikke har været forberedt og der ikke er mulighed for at træffe 

beslutninger, har diskussionerne ofte kun engageret en meget lille skare af generalforsamlingen og har ikke 

ledt til aktiviteter som ikke lige så godt kunne have været startet med en henvendelse direkte til bestyrelsen. 

Det virker derfor til, at punkt ”eventuelt” ikke længere har en værdi der berettiger til, at det bør være et fast 

på generalforsamlingens dagsorden. 

Derfor foreslås det at punktet helt fjernes. Emner der skal diskuteres kan bringes op som beslutningsforslag 

eller alternativt kan man indkalde til townhall / medlemsmøder i foreningen omkring de relevante emner, på 

et tidspunkt hvor det er forberedt og dem der har interesse i emnet, kan vælge at deltage. 

Som en del af dette forslag vil punktet ”eventuelt” også bortfalde fra nærværende generalforsamling.  

FORSLAGSSTILLER 
Bestyrelsen 

FORSLAG V-2: FORLÆNGELSE AF FRIST FOR AT KOMMENTERE PÅ EKSKLUSION 

FORSLAG 
§ 5 ændres fra: 

Stk. 2: Eksklusionen skal meddeles medlemmet skriftligt og kan af medlemmet kræves 

prøvet på den næste generalforsamling. Medlemmet er dog ekskluderet indtil afholdelsen af 

denne, og der vil ikke blive refunderet indbetalt kontingent. 

Til: 

Stk. 2: Eksklusionen skal meddeles medlemmet skriftligt og kan af medlemmet kræves 

prøvet på en af de næste to generalforsamlinger. Medlemmet er dog ekskluderet indtil 

afholdelsen af denne, og der vil ikke blive refunderet indbetalt kontingent. 

MOTIVATION 
Det kan grundet timing være svært at kunne nå at finde gode argumenter til næste generalforsamling, hvis 

eksklusion ligger tæt på en generalforsamling, så vi vil gerne give et ekskluderet medlem fair muligheder for 

at vælge hvornår de vil tale deres sag. Denne rettelse er inspireret af Bifrost, som ændrede det på samme 

måde til deres sidste GF 

FORSLAGSSTILLER 
Bestyrelsen 

FORSLAG V-3: PRÆCISERING AF KRAV OMKRING BETALT KONTINGENT OG 

DOKUMENTATION AF SAMME 

FORSLAG 
§ 6 stk 2 ændres fra: 

Stk. 2: Kun medlemmer med gyldig medlemskvittering har stemmeret. Hvert medlem har 1 

stemme. 

Til: 
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Stk. 2: Kun medlemmer som har betalt kontingent, har stemmeret. I tvivlstilfælde er det op 

til medlemmet at dokumentere at skyldigt kontingent er betalt. Hvert medlem har 1 stemme. 

MOTIVATION 
Den nuværende formulering er forældet i og med, at vi ikke længere i traditionel forstand leverer en fysisk 

kvittering på betalt medlemskab. Vi har derfor præciseret at det underliggende krav er at kontingentet er 

betalt samt at medlemmet er i stand til at dokumentere dette hvis der opstår tvivl omkring betaling – det kan 

eksempelvis være fordi medlemmet har betalt kort forinden generalforsamling og derfor fremstår med 

skyldigt kontingent på den seneste medlemsliste. 

FORSLAGSSTILLER 
Bestyrelsen 

Øvrige forslag 

Øvrige forslag er forslag der hverken påvirker kontingent, budgettet eller vedtægterne. 

Der er ingen øvrige forslag. 

 


